
Dagsorden bestyrelsesmøde 27/3 2024 Kl. 19.00-20.30 

(varighed 1,5 timer) 

1. Tilstede ved dagens møde: Martin Castor Peterson, Per Fribo Jørgensen, Jørgen Findsen, 
Rasmus Groth, Christina Rex Skov Suppleant Lewin Stöck 

2. Referent: Martin 
3. Ordstyrer: Rasmus 

Til Orientering: 

 Nyt fra formanden siden sidst: 
o Møde udbedt med OHS ifht byggeansøgninger 
o Status på byggeansøgninger – første byggeansøgning er godkendt 
o Der er en del der er sendt afsted 
o Der opleves en del fejl, og ikke alle har betalt inden den er afsendt 
o Vi laver en video med instruktion til at udfylde byggeansøgningen. 

 
 Nyt fra kassereren siden sidst: 

o Gennemgang af kommende opkrævning  
o Som noget nyt er det besluttet, at der skal være en indbetaling til ekstra drænarbejde på 

300 kr. pr. have Udgiften til OHS og kolonihaveforbundet er dyrere i år end de seneste 
år. Der er i flere år brugt de samme tal, som ikke blev tilrettet til de faktiske udgifter. 
Udgiften i 2024 er kr. 119.000.- Det giver pr. have kr. 790.- Udgiften til skraldespande er 
også sat i forhold til den faktiske udgift som er kr. 46.000.- Pr. have 350.- 
Fællesforsikringen er desværre steget meget, udgiften er i 2024 179.000.- Pr. have 
1600.- Udgiften pr. have burde være lidt højere, men sidste år blev der betalt lidt for 
meget, så her er lidt rabat til dem som har foreningens fællesforsikring i Tryg, og så 
håber vi Tryg udbetaler bonus som de plejer. 

o Er der spørgsmål, så kontakt kasserer Jørgen Findsen på mail 
bestyrelse@baagoehaveforening.dk 
 

 Status på festudvalget: 
o Påskejagten er i gang  

 
 Status på arbejdsdage: 

o Folk har taget godt imod måden at meddele på, og de henvendelser har været går på 
bytte af dage. Men ellers god stemning. 
 

 Åbning af haveforeningen d. 28.03 – hvem gør hvad? 
o Rasmus 
o Jørgen 
o Martin & Marianne 
o Per 
o Levin 
o Alle mødes kl. 11:30  

Til behandling: 



 OHS-repræsentantskabsmøde – hvem deltager? (4 personer) tirsdag d. 30.04 
o Møde er tirsdag d. 30/4 18:30. De 4 delegerede er Jørgen, Martin, Rasmus og Per. 

 Asfaltering af indkørsel, samt huller på Østre Dæmning 
o Ansvaret ligger hos havnen, og Rasmus har taget kontakt for at få en dialog og løsning. 

 Vi har fået henvendelser fra udefrakommende, der ønsker at tilbyde medlemmerne forskellige 
servicer – hvad skal vi vende tilbage med? 

o Vi arbejder videre med de henvendelser at bestyrelsen finder relevant. 
 Overdragelse af haver samt salg/vurdering af haver uden bebyggelse. 

o Alle haver som skifter ejer, bebyggelse eller ej, skal vurderes efter kolonihavereglerne 
uanset. 

Eventuelt:  

 Bestyrelsen arbejder på at have åbent i foreningshuset første søndag i hver måned, og 
åbningen går på skift i bestyrelsen.  

 

Spørgsmål til medlemmer:  

Er der nogen der kender en billig løsning på køreplader af stål? 


